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Call for Special Sessions

1, Special Session Proposal | 专题研讨征集

CCEAI 2026 conference is co-organized by National University of Singapore (NUS), Asia Pacific Institute of Science and Engineering(APISE), technically sponsored by Hong Kong Polytechnic University, sponsored by Tsinghua University, Xi 'an Jiaotong-Liverpool University, and will be held in Buenos Aires, Argentina from Jan. 4 to 7, 2026.

CCEAI 2026 proposals for special sessions should be within the technical scope of the conference. Special sessions supplement the regular program of the conference and provide a sample of state-of-the-art research in academia and industry on special, novel, challenging, and emerging topics. Special session proposals should be submitted by the prospective organizer(s) who will commit to promoting and handling the review process of the special session as Chair or Co-Chair of the event. One special session lasts 2 hours, which allows 6-10 oral presenters. If the number of presenters is beyond the capacity, parts of them will be arranged for poster sessions. Accepted and presented papers will be included in the conference proceeding and submitted to related databases.
CCEAI 2026会议由新加坡国立大学（NUS）和亚太科学与工程研究所（APISE）联合主办，香港理工大学提供技术支持，清华大学和西安交通大学利物浦学院赞助，将于2026年1月4日至7日在阿根廷布宜诺斯艾利斯举行。
CCEAI 2025的专题提案应属于会议的技术范畴。专题讨论是对会议常规议程的补充，旨在展示学术界和工业界在特殊、新颖、具有挑战性和新兴主题上的最新研究成果。专题的提案应由潜在的组织者提交，他们将承诺作为该活动的主席或联合主席，负责促进并处理各专题的审稿流程。一个特别会议持续2小时，可容纳6至10位口头报告者。如果报告者的数量超出容量，部分报告者将被安排为海报展示。被接受并展示的论文将被收录在会议论文集中，并提交至相关数据库。

2, Special Session Proposal Format | 专题研讨申请所需资料
▶ Title of Special Session  | 专题报告题目 
	Title of Session |专题题目（中英文）
	


▶ Brief Description of the Session  | 专题的简介
	









▶ Related Topics| 专题相关话题 
	








▶ Name, Affiliation, Biography, E-mail of Session Chairs and formal photos | 专题主席、副主席的相关个人信息 (须提供高清证件照)
	Special Session Chair |专题主席：: 
[Name]+[Position]+[Affiliation] + [Email Address]

	Formal Photo |高清证件照：









	Biography |专题主席简介（中英文）


	Special Session Vice-Chair |专题副主席：
[Name]+[Position]+[Affiliation] + [Email Address]

	Formal Photo|高清证件照：








	Biography|专题副主席简介（中英文）：


	Special Session Vice-Chair |专题副主席：
[Name]+[Position]+[Affiliation] + [Email Address]

	Formal Photo|高清证件照：










	Biography|专题副主席简介（中英文）：




▶ Submitted file to CCEAI Conference Team via email directly: cceai@apise.org.
 
3, Important Dates for Special Session Proposal Submissions | 专题研讨申请截止日期

Proposal Submission Deadline:  Oct. 10, 2025 | 2025年10月10日
Acceptance Notification Deadline: Nov. 10, 2025 | 2025年11月10日



